
Legnica, 09.06.2022  r.
IK.0003.75.2022.V.

Pani Aleksandra Krzeszewska 
Radna Rady Miejskiej Legnicy

W  odpowiedzi  na  Pani  interpelację  nr  143/IN/22  z dnia  31.05.2022  r.
w sprawie  kosztów  przygotowania  ekspertyz  dot.  dobrostanu  zwierząt
w  legnickiej  Palmiarni  informuję,  że  Gmina  Legnica  nie  zlecała  opracowania
ekspertyz  dot.  dobrostanu  zwierząt  w legnickiej  Palmiarni  a  tym samym  nie
wydatkowała na ten cel środków finansowych.

                   Z up. Prezydenta Miasta
Jadwiga Zienkiewicz

Zastępca  Prezydenta

Otrzymuje:
1. BR w/m 2 egz.
2. OK w/m,
3. IK a/a;


